
Grundejerforeningen Egesholm, Referat 

bestyrelsesmøde 04-06-2024 
Til stede: Henrik, Peder, Ole, Anne-Sofie, Marie og Marc  

 

Godkendt den: 

Note: Emne: Aktion: 

Træer 

Vi har snakket med den 
beboer, som har ønsket, at 
der skulle fældes nogle 
træer. Vi vurderer, at der 
ikke var belæg for at fælde 
mere. Hvis der ønskes at 
tynde mere ud, må 
vedkommende stille det 
som et punkt til næste 
generalforsamling. 
  
Grenaffald fra 
træfældningen skal hakkes 
op. Der findes en dato, hvor 
det kan gøres. 
 

 

Forsikring ifm. netbank 
forsikring (Sikkerhed til 
netbank) 

Vi har besluttet, at vi tegner 
en forsikring til 500 kr. pr. 
år. 

Henrik  

udenomsarealer 
Vi har fået vores grusstier 
fyldt op, så de nu er pæne 
igen. 

(Formands beretning) 

Skovvisevært 

Bestyrelsen indstiller til 
næste generalforsamling, at 
der skal ses, om vi kan finde 
en ny skovvicevært. 

 

Vedtægterne opdateres 

Vedtægterne, som er blevet 
skrevet ind, skal sendes ud, 
så bestyrelsen kan læse 
korrektur, før de udgives i 
nyt format. 

Marc sender ud som PDF-fil 

Næste bestyrelsesmøde 
Det er besluttet, at det 
næste bestyrelsesmøde er 
sat til onsdag den 9/10. 

 

Let it bee / Thjuja hæk 

Vi kan informere, at den 
beplantningsopgave, som 
Let it Bee skulle udføre, 
endelig er blevet afsluttet. 

 



 


